

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TN.64/Ce/5
8 September 1965

Special Distribution

Group on Cereals

Original: English

Groupe des céréales

NOTE BY THE EXECUTIVE SECRETARY OF THE
INTERNATIONAL WHEAT COUNCIL

At the meeting of the Group on 16 July I was asked to say something about the functions of the Council's technical committee (the Advisory Committee on Price Equivalents) with particular reference to its regular review of market conditions.

I undertook to do this at the next meeting and suggested that the best way of describing the Committee's approach might be to use one of its recent documents on prices as the basis of my explanatory comments. This specimen paper is attached.

NOTE DU SECRETAIRE EXECUTIF DU
CONSEIL INTERNATIONAL DU BLE

Lors de la réunion du Groupe tenue le 16 juillet, j'ai été invité à faire un exposé sur les fonctions du Comité technique du Conseil (Comité consultatif des équivalences de prix), et en particulier sur l'examen régulier des conditions du marché auquel il procède.

Je me suis engagé à faire cet exposé à la réunion suivante et j'ai suggéré que le meilleur moyen de décrire les méthodes de travail du Comité était peut-être de me référer à l'un de ses documents récents sur les prix. On voudra bien trouver ci-joint un exemplaire de l'un de ces documents*.

* En anglais seulement.